

# INFLIGHT SHOPPING



**edelweiss**

Feb. - May

# Contents



7 Secrid



8 Pelikamo



18 Vonmählen



9 Frontline



34 Paul Hewitt Bracelet



20 Swissdent Set

Entdecken Sie unsere Bestseller für reibungslose Ferien.  
*Discover our bestsellers for a smooth holiday.*

4 Travel Essentials



45 Help Alliance

**4** Travel Essentials

**6** Accessories

**12** Sunglasses

**16** Electronics

**20** Cosmetics & Fragrances

**33** Jewellery

**38** Watches

**45** Edelweiss Products

**46** Snack Kiosk

**48** Beverage + Spirits

**50** Cigarettes

# SWISSDENT

featuring



Patented Whitening Formula  
100% Made in Switzerland

## SWISSDENT Reise-Set/Travel Set

NEW

SWISSDENT Reise-Set, design und handgemacht von MAISON MOLLERUS – eine einzigartige Zusammenarbeit von zwei Schweizer Firmen, die in allerhöchster Qualität und zu 100 % in der Schweiz produzieren. Inhalt: GENTLE-Zahnpasta eignet sich bei Zahnverfärbungen durch Tee, Kaffee, Rotwein oder Tabak und bei empfindlichen Zähnen. Hellt die Zähne dank der patentierten Mikrotechnologie sehr schonend auf, ohne die Zahnoberfläche zu beschädigen. PROFI-Zahnbürste mit patentierter Löffel-Form der Borsten, für eine effiziente und Zahnfleisch schonende Reinigung der Zähne.

SWISSDENT Travel Set, specially designed and handmade by MAISON MOLLERUS – a unique collaboration of two Swiss companies dedicated to the highest quality and everything 100% made in Switzerland. GENTLE Toothpaste is best suited to those with tooth discolouration caused by tea, coffee, red wine or tobacco and for those with sensitive teeth. Whitens teeth gently without damaging the tooth surface thanks to patented microtechnology. PROFI Toothbrush patented for its unique spoon shaped bristles, for an efficient and gentle cleaning of the teeth and the protection of the gums.

**CHF 54.00**

  
**MOLLERUS**  
MAISON SUISSE

**SWISS  
DENT** DENTAL  
COSMETICS

Swissdent Dental Care Set,  
designed and handcrafted  
by Maison Mollerus,  
exclusive on board.



Collaborating for new heights of Swissness: Mimi Mollerus (CEO Maison Mollerus) and Astrid von Stockar (CEO Swissdent).